

大康自然健康中心 OPTIMUM HEALTH CENTRE

有關醫療問題的網站

小心被「盲點、誤區」誤傷

「盲點」:(未深入了解而盲從致做成無知之行爲)

產生盲點,誤解誤用造成誤傷將易發生:

- 盲學,將難理解真相,不易領悟真理。
- 2. 盲行,將難辦好事情,容易發生錯誤。
- 盲政,將難治理國事,易致勞民傷財。 3.
- 盲醫,將難防治疾病,治病愈醫愈重。 4.

「誤區」:(指被錯誤理解之處)

產生誤區,誤解誤導造成誤傷的機率必高:

- 學習若有誤區,將易導入錯誤理念中。
- 做事若有誤區,事倍功半或至老無成。 2
- 3. 政策若有誤區,必增添困難擾亂大局。
- 醫療若有誤區,就容易發生誤療誤傷。 4

有關『醫療政治』的網站或電郵地址

香港更好大行動協會:www.betterhongkong.com

錫安日報:www.ziondaily.com

International Advocates for Health Freedom: www.iahf.com Alliance For Natural Health: www.alliance-natural-health.org

American Holistic Health Association: http://ahha.org/codexbuchanan.htm

Dr. Rath Health Foundation:

www4.dr-rath-foundation.org/PHARMACEUTICAL BUSINESS/health movement against code x/index.htm

Personocratia (The Medical Mafia): www.personocratia.com

Dr. Joseph Mercola: www.mercola.com

採用:自然療法、脊骨神經科、同類療法、針炙、營養療法、按摩、芳香療法、水療、浣腸療法、草藥療法、電腦測試及各類健康用品食物、書籍等。

大康自然健康中心

P. 2 of 2

OPTIMUM HEALTH CENTRE

WATCH OUT FOR MISHAPS FROM BLIND-SPOTS OR MISUNDERSTOOD NOTIONS

Blind-Spots - If followed blindly without deep understanding will lead to ignorant behaviors.

Blind-spots if followed and misapplied will cause the undesirable effects:

- 1. Blind Spots in Study Difficulty in understanding facts and truth.
- 2. Blind Spots in Action Difficulty to doing things right and prone to make mistakes.
- 3. Blind Spots in Politics Difficulty in governing the nation and prone to waste in manpower and public funds.
- 4. Blind Spots in Treatment Difficulty in preventing or curing illness. The more one gets treated, the worse the illness becomes.

Misunderstood Notions - Where facts are mistakenly interpreted.

Misunderstood notion if followed will cause the undesirable effects:

- 1. Misunderstood Notion in Study Lead to wrong thoughts or concepts easily.
- 2. Misunderstood Notion in Action Double the work effort with half the results or achieve nothing in the end.
- 3. Misunderstood Notion in Politics Increase difficulties and further disruption of the general situation.
- 4. Misunderstood Notion in Treatment Lead to mal-treatment or injury easily.